沙田區議會 Sha Tin District Council

交通及運輸委員會 Traffic and Transport Committee

會議通告Notice of Meeting

日期：二零零四年二月十九日(星期四)





Date
 : 19 February 2004 (Thurs)
時間：下午二時三十分








Time
 : 2:30 p.m.
地點：沙田區議會會議室







Venue : Sha Tin District Council Conference Room
議程 Agenda

1.
蔡耀昌先生提出有關沙田區對外鐵路交通發展的問題

Question to be Raised by Mr TSOI Yiu-cheong Regarding the Development of External Rail Transport of Sha Tin District
2.
羅光強先生提出「沙田區議會交通及運輸委員會強烈反對政府反覆無常，一再拖延沙田過海鐵路線的落實，要求政府立即拍板開工，力爭沙中線於2007年先通東九龍，2010年前完工投用；並且不得於馬鐵通車後，削減本區公共交通服務。」的動議


Motion to be Raised by Mr LAW Kwong-keung that “The Traffic and Transport Committee of the Sha Tin District Council strongly opposes the fickleness of the Government who delays the implementation of Sha Tin to Central Link time and again. The Committee requests the Government to give a green light to the project and strives for the completion of Sha Tin to East Kowloon Section first by 2007 and the rest of the Link by 2010. Upon commissioning of the Ma On Shan Rail, the public transport services in the district should not be reduced.”

3.
選舉增選委員

Election of Co-opted Members
4.
成立委員會轄下工作小組
Formation of Committee Working Groups

5.
「馬鞍山路直接緩減噪音措施加建工程」諮詢文件
Consultation Paper on “Retrofitting of Direct Noise Mitigation Measures on Ma On Shan Road”

6.
「T3號道路及相關道路工程的臨時交通管理措施」諮詢文件

Consultation Paper on “Temporary Traffic Management Measures for T3 Road and Associated Road Works”
7. 「有關T3號道路及相關道路工程計劃下引起關注的5個配套工程及1項臨時交通安排措施」諮詢文件

Consultation Paper on “Five Complementary Projects and One Temporary Traffic Arrangement under the Temporary Traffic Management Measures for T3 Road and Associated Road Works”

8.
二零零四/二零零五年度開支科7建議預算


Proposed Estimates of Expenditure Head 7 for 2004/2005

9. 運輸署提交的進度報告
Progress Report Submitted by Transport Department

10.
「延長九巴第286P號線(恆安(圓洲角)至利安及美松苑」諮詢文件
Consultation Paper on “Extension of the Route of KMB No. 286P (Heng On – Yuen Chau Kok) to Lee On Estate and Mei Chung Court”

11.
「東鐵支線啟用後的公共交通計劃暨2004 ( 2005年度沙田區巴士路線發展計劃」諮詢文件
Consultation Paper on “The Public Transport Programme Upon Commissioning of the East Rail Extension and Sha Tin Bus Route Development Plan for 2004-2005” 

For English version of the papers of meeting and simultaneous interpretation service, please call 2158 5311 in advance. Simultaneous interpretation service will be arranged subject to the availability of resources.
